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JEUGDRAAD – VRIJDAG 4 DECEMBER 2020 
 

 
Omwille van de corona-pandemie en de bijhorende maatregelen werd er hybride vergaderd 
(een deel jeugdraadsleden volgde van thuis uit, een deel jeugdraadsleden was aanwezig in de 
grote zaal van gemeenschapscentrum ’t Dorp). 
 

Aanwezig: 
 

voor Chiro Bevel: Stijn Claes, Robbe Dillen en Lien Geeraerts; 
voor Chiro Pako-Jo: Evert De bruyn; 
voor Scouts Sparrijders en Gidsen Harlekijn: Sander Celis en Wannes Leirs; 
voor Akabe Tinamoe: Tiemen De Meester 
voor Chiro Nele: Floor Magnus (deels) en Kato Van Beirendonck; 
voor Chiro Elckerlyc & Jong Leven: Charlotte Lenaerts; 
voor Chiro Gust: Daan De Belder; 
voor jeugdhuis Kroenkel: Ella Augustijnen; 
voor Tienerwerking De Joeng: Nina Jansens; 
voor Chiro Pako-Me: Flore Cautreels; 
 
Simen Thys (voorzitter jeugdraad), Evelien Serneels (onafhankelijke), Felia Thys 
(onafhankelijke – actief bij Gewest Pallieter (chiro)), Laura Ver Elst (onafhankelijke),        
Stijn Dierckx (onafhankelijke), Tom Covens (schepen van Jeugd), Evi Stuckens (stagiair 
jeugd), Emilie Peeraer (stagiair jeugd) en Gunther Melis (jeugdconsulent); 
 
Verontschuldigd: Arne Hermans (Chiro Pako-Jo), Dries Dillen (Speelplein Boemerang) en         
Anna Laenen (Chiro Pako-Me). 
 
 
1. Verslag vorige jeugdraad 
 

Het verslag van de vorige jeugdraad, op 18 september 2020 wordt goedgekeurd. 
 
 

2. Start nieuw werkjaar en kennismaking 
 

De voorzitter licht kort toe wat de jeugdraad nu precies is en inhoudt: 
 

“De Nijlense jeugdraad is een officiële adviesraad van de gemeente Nijlen. Concreet 
betekent dit dat het gemeentebestuur de jeugdraad om advies kan vragen over jeugd-
gerelateerde zaken maar even goed over andere zaken (ze kiezen dit zelf). Af en toe is het 
gemeentebestuur zelfs verplicht om advies aan de jeugdraad te vragen. 



Andersom mag de jeugdraad uit zichzelf ook beslissen om advies te geven en dat kan over 
alles gaan… jeugdraadsleden kunnen zelf een voorstel formuleren of de jeugdraad kan een 
standpunt innemen en dit aan het gemeentebestuur laten weten. Het gemeentebestuur is 
dan verplicht hierop een antwoord te formuleren. 
 

Bijkomend vervult de jeugdraad ook een overlegfunctie: zowel vertegenwoordigers van 
jeugdwerkinitiatieven kunnen overleggen maar iedere vertegenwoordiger is ook een jongere 
uit onze gemeente en samen met enkele onafhankelijke jeugdraadsleden vertegenwoordigen 
zij de jeugd van Nijlen. 
 

Tot slot organiseert de jeugdraad soms zelf ook al eens activiteiten of initiatieven.” 
 
Simen Thys is de voorzitter van de jeugdraad. Zijn mandaat loopt nog tot op het einde van 
het werkjaar (mei 2021). 
 
Gunther Melis is als jeugdconsulent (= personeelslid van de gemeente Nijlen) aangeduid als 
secretaris van de jeugdraad. Hij fungeert als tussenpersoon voor gemeentebestuur en 
jeugdraad en ondersteunt de voorzitter en de jeugdraad in hun taak. Als jeugdconsulent is hij 
niet stemgerechtigd. 
 
Ook de schepen van Jeugd, Tom Covens, is niet stemgerechtigd. Hij kan/mag als waarnemer 
vanuit het gemeentebestuur aanwezig zijn op de vergaderingen van de jeugdraad. Indien de 
jeugdraad tijdens de vergadering iets wil bespreken zonder de schepen bij, kunnen zij dit 
vragen. 
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3. Dag van de Jeugdbeweging 2020 – corona-editie - evaluatie 
 

Dit jaar helaas geen ontbijt ter gelegenheid van de Dag van de Jeugdbeweging omwille van de 
corona-pandemie. Daarom gingen verschillende jeugdraadsleden en jeugdwerkers langs in alle 
basisscholen van Bevel, Kessel en Nijlen met een attentie voor de kinderen die in hun uniform 
naar school toe kwamen. 
 
De verrassingszakjes werden positief onthaald. In elk verrassingszakje stak een appel, een 
lolly, een balpen en een badge-embleem om op het uniform te strijken (van Dag van de 
Jeugdbeweging en #2560). Gelukkig hadden we vooraf voor dit corona-concept gekozen want 
de richtlijnen waren in de voorbereidingstijd al strenger geworden (zelfs een afhaalontbijt 
had niet gekunnen). 
 
Het was goed dat we ons niet aan iets gewaagd hebben dat kon mislukken of waarmee we in 
de problemen hadden gekomen door de strengere corona-maatregelen. Het was simpel maar 
leuk. Een bedenking bij deze formule was dat het misschien vervelend was dat niet iedereen 
op de school iets kreeg (alleen zij die in uniform waren) maar het blijft natuurlijk de Dag van 
de Jeugdbeweging. De badges waren mooi en leuk, alleen jammer dat er niet voor iedereen 
van de jeugdbeweging in Nijlen één was. De jeugdconsulent lichtte toe dat het budget dit 
niet toeliet. Er werden 1000 stuks besteld en deze zijn allemaal de deur uit. 
 
Wat naar volgend jaar toe? 
 

- ontbijt blijft een topper; 
- in de toekomst misschien buiten organiseren en beperkter aanbod; 
- als we het jeugdhuis als locatie blijven gebruiken, toch bekijken dat we extra 

binnenruimte mee kunnen aanbieden (om de vele deelnemers een plaatsje te kunnen 
geven); 

- verder te bekijken. 
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4. Strategisch meerjarenplan: toelichting projecten 2021 
 

Het strategisch meerjarenplan van 2021 komt er aan. De jeugdraad vroeg toelichting over de 
op stapel staande projecten. De financieel directeur van de gemeente, Piet Mariën, maakte 
een overzicht op en de schepen lichtte dit verder toe. 
 
De jeugdraad koos enkele projecten waarbij ze willen betrokken worden: 
 

 Sterk Merk: hier wil de jeugdraad zeker mee hun steentje bijdragen zodat ook jeugd 
hierbij aansluiting kan vinden en jongeren eveneens aangesproken worden door hetgeen 
de gemeente wil realiseren. Lien Geeraerts en Stijn Claes gaven zich al op om mee 
sessies hierrond te volgen. Zij kunnen een volgende jeugdraad terugkoppelen. 
 

 Project Kessel-Station: het is voor ons niet duidelijk hoe ver dit project al staat? Kan de 
jeugdraad hier nog iets aan bijdragen? Simen Thys wil dit mee opvolgen dan. Is er aan 
jeugd gedacht in dit project? 

 

 Masterplan sportcluster Kessel: we vinden het erg belangrijk dat Chiro Gust (en ook 
Chiro Nele) mee actief betrokken worden bij de uitwerking van dit project. De 
jeugdconsulent geeft dit door aan de omgevingsambtenaar van de afdeling Ruimte. 

 
Het is de bedoeling dat, als er werkgroepen worden opgericht die over een bepaald project 
handelen, deze apart vergaderen. Als je wilt aansluiten bij een bepaald project, laat je dit 
weten aan de jeugdconsulent en de voorzitter van de jeugdraad. 
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5. Speelplekken: skatepark en speelterrein Bevel-Dorp 
 

Het is de bedoeling om in 2021 het speelterreintje in Bevel-Dorp (achter de voormalige 
bibliotheek en aan de kinderopvang) te vernieuwen. Daarnaast zal er in de loop van 2022 een 
skatepark aangelegd worden in het Beekpark te Nijlen. 
 
Momenteel lopen er twee studenten Sociaal-Cultureel Werk stage bij de jeugdconsulent. 
Emilie Peeraer heeft verschillende inspraakacties gedaan voor het speelterrein in Bevel. Evi 
Stuckens heeft de voorbereidende inspraakacties op zich genomen voor het nieuwe skatepark. 
Aan de jeugdraad wordt kort toegelicht waarmee ze bezig waren en tevens wordt ook nog 
naar de mening van de jeugdraadsleden gepolst met een korte online bevraging tijdens de 
jeugdraad. 
 
Wie geïnteresseerd is in de vorderingen van het skatepark, kan de Instagrampagina 
(skatepark_2560) volgen om zo op de hoogte te blijven. 
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6. Jongerenbrochure ‘Hoe gaat het met jou?’ 
 

De afgelopen weken werd er een jongerenbrochure gemaakt: “Hoe gaat het met jou?” waarin 
enerzijds getuigenissen van jongeren staan (hoe ervaren zij de coronapandemie, wat doen ze 
tijdens hun ingeperkte vrije tijd, welke tips hebben ze) en anderzijds een heleboel tips (apps, 
websites, hulporganisaties, …). 
 
Vandaag, op Rode Neuzendag, viel de brochure in de brievenbus bij meer dan 1500 jongeren 
uit onze gemeente tussen de 13 en 18 jaar. Daarnaast worden er ook nog enkele brochures 
verspreid via de secundaire scholen in Nijlen, het JOTH in Zandhoven en kregen ook alle 
jeugdwerkers (leiding van chiro en scouts, animatoren Speelplein Boemerang en vrijwilligers 
jeugdhuis) de brochure bezorgd. 



 
Het initiatief van de jeugdraad kreeg ook persbelangstelling: o.a. artikels in Het Laatste 
Nieuws (https://www.hln.be/nijlen/jeugdraad-nijlen-lanceert-brochure-hoe-gaat-het-met-
jou~a37634c3/) en Gazet van Antwerpen (https://www.gva.be/cnt/dmf20201203_95286147). 
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7. Corona 2020 – 2021 – noden jeugdwerk en uitwisseling 
 

Eind oktober – begin november werden de corona-subsidies aan de verenigingen uitbetaald. 
Het lokaal bestuur verdeelde extra subsidies (die stonden dus los van de gewone subsidies). 
 
Volgende bedragen werden uitbetaald: 
 

Chiro Bevel (Bechime): € 5.001,10 
Chiro Bevel (Bechibeng): € 4.712,90 
Chiro Gust: € 5.019,93 
Chiro Nele: € 5.278,42 
Scouts Sparrijders: € 4.790,96 
Gidsen Harlekijn: € 4.558,65 

Chiro Elckerlyc: € 4.260,49 
Chiro Jong Leven: € 4.283,59 
Chiro Pako-Me: € 5.533,14 
Chiro Pako-Jo: € 4.669,98 
Akabe Tinamoe: € 2.203,20 
Kroenkel vzw: € 4.785,12 

 
De subsidie moest enerzijds de extra kampkosten dekken, maar wil even goed een stimulans 
zijn voor de werking in 2021 aangezien in 2020 (en ook in 2021 zal dat zo zijn) heel wat 
inkomsten mislopen werden (maar er is wel niet de betrachting om die inkomsten te 
compenseren want dat is uiteraard niet realistisch). Het zal ongetwijfeld goed besteed 
worden. 
 
We horen bij alle aanwezige jeugdwerkvertegenwoordigers even wat er momenteel leeft aan 
noden en eventuele problemen bij de jeugdbewegingen naar aanleiding van de corona-
pandemie en het effect hiervan op het verenigingsleven. Het verenigingsleven is immers danig 
verstoord. 
 
Noden: 
 

- Het is lastig plannen omdat de richtlijnen rond evenementen vaak wijzigen en er 
weinig duidelijkheid is (op lange termijn). De hogere overheid kondigt de nodige 
maatregelen af en het lokaal bestuur dient deze te vertalen naar het verenigingsleven. 
De jeugdconsulent probeert telkens zo kort mogelijk op de bal te spelen en iedereen 
direct te informeren als er nieuwe richtlijnen gelden (en soms betekent dit dat 
bepaalde voorbereidingen omgegooid moesten worden omdat er nieuwe wijzigingen 
van kracht waren = niet eenvoudig maar is voor iedereen zo). 
 

- Kan er een vangnet voorzien worden voor opgestarte evenementen die ineens toch 
niet meer mogen doorgaan? Daar dient de uitbetaalde corona-subsidie eveneens voor. 
Daarnaast is het belangrijk om met leveranciers goede afspraken te maken zodat je 
niet voor allerlei kosten staat als bepaalde activiteiten verboden worden. 
 

- Er wordt bij een aantal verenigingen al eens nagedacht over toekomstige activiteiten 
maar alles zal afhangen van de geldende regels. Sommige ideeën (drive-in-cinema, 
Chiro Elckerlyc & Jong Leven) zijn veel te duur – anders werden al eens uitgesteld en 
worden nu soms definitief afgelast. Het is moeilijk plannen zolang je geen zekerheid 
hebt (en dat gaat wellicht nog even duren). 
 

- Er wordt weinig online georganiseerd omdat vele jongeren aangeven dat ze het online 
gegeven beu zijn. Ze zitten (voor school) al vaak genoeg voor een scherm en dan hoeft 
er niets extra meer. Ook de jeugdbewegingen zijn van mening dat jeugdwerk niets 
online is maar samen ter plaatse beleven. 
 



- De jeugdconsulent brengt de jeugdverenigingen al eens online samen wanneer er 
belangrijke wijzigingen zijn en dit wordt als nuttig ervaren. De verenigingen horen van 
elkaar hoe ze het willen aanpakken en dat inspireert al wel eens. 
 

- De leiding probeert met de +12 -jarigen af en toe toch eens contact te houden want 
zij hebben sinds eind oktober al geen werking meer. 
 

- Ook voor de -12 -jarigen hebben alle jeugdverenigingen in Bevel, Kessel en Nijlen 
besloten om in november geen werking meer te organiseren. De cijfers waren te 
slecht en iedereen vond het onverantwoord om verder te doen. Sinds eind november is 
de scouts wel terug gestart en stilaan starten ook de chiro’s terug op (sommigen vanaf 
Nieuwjaar terug). 
 

- Een moeilijk punt waar velen voor vrezen: kunnen ze hun vrijwilligers gemotiveerd 
houden en bijeen houden als ploeg… leidingsploegen kunnen al maanden niet meer op 
een deftige manier samen vergaderen, activiteiten doen, rondhangen in hun lokaal, … 
Deze bezorgdheid nemen we zeker en vast mee. 

 
Een pluim alleszins voor alle jeugdwerkers die de moed er proberen in te houden en hun 
beste beentje blijven voorzetten. 
 
 

8. Vraag vanuit de jeugdraad: studeerplekken tijdens blokperiode 
 
Voorzitter Simen Thys roept het gemeentebestuur op om tijdens de komende blokperiode 
stille studeerplekken te voorzien in onze gemeente. De vraag leeft al langer bij studenten en 
de voorzitter werd hier al enkele keren over aangesproken. 
 
Uiteraard zijn het momenteel rare omstandigheden dus is er ook begrip dat niet zomaar alles 
kan maar het zou wel fijn zijn als er iets voorzien kan worden. Er zijn verschillende studenten 
die aangeven dat ze echt nood hebben om eens op een andere plek te kunnen studeren 
(sommigen zitten al maanden op hun slaapkamer ganse dagen online les te volgen… de muren 
komen figuurlijk op hen af). 
 
Daarnaast stelt hij voor om met de jeugdraad een werkgroepje op te richten om de komende 
maanden een voorstel uit te werken dat er op permanente basis studeerplekken voorzien 
worden. 
 
Een goede studeerplek heeft immers wel wat nodig: wifi, voldoende plaats, iemand die kan 
openen en sluiten en aanspreekpunt kan zijn. 
 
De jeugdverenigingen mogen nu tijdens de blokperiode in december en januari hun lokaal 
NIET gebruiken om samen te studeren. Dit is in strijd met de corona-richtlijnen. 
 
Robbe Dillen wil ook eens informeren bij de parochiezaal van Bevel naar eventuele 
mogelijkheden en zal de jeugdconsulent op de hoogte houden. 
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9. Nieuwe voorzitter gezocht 
 

Er wordt gezocht naar nieuwe voorzitter voor de jeugdraad. Simen stopt zijn mandaat op het 
einde van dit werkjaar (mei 2021). 
 
Kandidaturen kunnen tot 13 februari 2021 aan jeugdconsulent Gunther Melis bezorgd worden. 
Op de jeugdraad van 5 maart 2021 houden we dan verkiezingen of keuren we een kandidatuur 
goed. De nieuw verkozen voorzitter zijn mandaat gaat dan in vanaf 14 mei 2021 (en in april 
kan er ‘samen gelopen’ worden met de huidige voorzitter). 
 



Wie interesse heeft en met bepaalde vragen zit, kan contact opnemen met de jeugdconsulent 
en/of de huidige voorzitter. 
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10. Doe je zeg en nieuwtjes 
 

 Simen Thys informeert naar een stand van zaken over het nieuwe speelbos in de 
Klokkenlaan. Dit is ondertussen goedgekeurd en bekrachtigd door de Vlaamse 
overheid. Er moeten enkel nog officiële bordjes gehangen worden en in het 
gemeentelijke bos worden nog enkele takken gesnoeid. 

 

 Sander Celis deelt mee dat de scouts een eigen biertje gebrouwen hebben (een 
Gouden Jin). Je kan dit via hen bestellen en hiermee de werking steunen. 

 

 Verschillende jeugdraadsleden volgden één of meerdere workshops van Jongtourage. Lien 
Geeraerts geeft mee dat het project Aanstekers van Bataljong wel interessant lijkt. Het is een 
soort online ideeënbus, waardoor de jeugd inspraak krijgt en zich kan laten horen. Dit wordt 
via een kick-off op 22 februari 2021 gelanceerd. 
 

De andere jeugdraadsleden (o.a. Wannes Leirs, Nina Jansens, Felia Thys, Stijn Claes, Dries 
Dillen, Simen Thys, Gunther Melis) die sessies volgden, waren ook enthousiast over hun 
gevolgde sessies en de meesten staken wel wat op. 

 

 Tom Covens organiseert (privé) met enkele andere organisatoren de actie ‘Nijlen loopt Warm’ 
waarmee goede doelen en verenigingen gesteund kunnen worden. Verenigingen die willen 
aansluiten, kunnen via www.nijlenlooptwarm.be contact opnemen. 
 

 Jeugdhuis Kroenkel verkoopt hun voorraad drank om de stock kwijt te geraken. Ze zijn al een 
hele periode gesloten en dit gaat wellicht nog even blijven. 

 
 

11. Volgende jeugdraad 
 

De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 12 februari 2021 om 20u. 
 
 
 

Nijlen, 29 januari 2021 
 
 
 
 
 
 

   Evi Stuckens      Gunther Melis 
Stagiaire      Jeugdconsulent 

 
Afdeling Sociaal en Vrije Tijd – gemeente Nijlen 


